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KONTINGENT for 2016 
Kontingent på kr. 500 skal senest 1. maj overføres til Nordea Ry, 
Reg. Nr. 5667 Konto 6446 424864  
Husnummer skal fremgå af indbetalingen.  
For grundejere der ikke benytter netbank kan indbetaling foregå kontant til formanden, Egevej 56. 
---------------------------------------------------------------------------------------- 

 
GENERALFORSAMLING  30. marts 2016 - REFERAT 

 
Pkt. 1. Valg af dirigent 

Som dirigent valgtes Thomas Blichert-Toft 
 Det blev konstateret, at Generalforsamlingen var lovlig indkaldt. 
 Der var fremmødt repræsentanter nr. 3, 4b, 5, 7, 12, 17, 19, 20, 21, 25, 31, 36, 44, 48, 50, 56 og 58 

samt en fuldmagt fra nr.4A  
 
Pkt. 2. Bestyrelsens beretning for 2015 

 Siden sidste generalforsamling er der afholdt 1 bestyrelsesmøder og 1 arbejdslørdag. 
 

 Legeområderne 
Der er ikke foretaget nye investeringer i legeområderne.  
 
Vedligeholdelse af grønne arealer blev i 2015 varetaget af Jens Jørgen Jensen 
Vi takker for indsatsen. 
Græsslåning på Bøgevej varetages fortsat af kommunen. 
 
Arbejdslørdag 
Til arbejdslørdagen den 30. maj var der et flot fremmøde med repræsentanter fra 10 parceller. 
-Fyrrebeplantningen ved Bakkelyvej blev beskåret igen 
-Nyt Klatretræet blev placeret på store legeplads  
-'Pilehulen' blev forsøgt forbedret 
-Der blev luget ved gynge og buske på legepladsen 
 
Vejforhold 
Bestyrelsen fornyede igen i november henvendelse om beskadiget belægning SF-sten mm. og sendte 
foto til kommunen.  
OG nu har kommunen været her og har udbedret skaderne.  
Henvendelsen om chikane ved stien ved store legeplads fra 2010, har stadig ikke ført til noget, Vi har 
rykket igen i november uden at få svar, og igen her i februar. 
Sidst vi fik svar på rykkerne var svaret at det afventede en samlet revision af kommunens stisystemer. 
  
Egetræerne 
Der er ikke beskåret Egetræer i år, Generalforsamlingen besluttede sidste år at afvente og se 
udviklingen af de beskårne træer. I foråret blev de træer, der efter planen skulle fjernes, fældet.  
Opstamningen af alle træer blev udført i august. 
 
Kontingent - det går stadig fremad, 8 rykkere i år  
 

Pkt. 3. Aflæggelse af regnskab for 2015 
 Ole Mathiesen gennemgik regnskabet for 2015. Der var budgetteret med et underskud pga. udgifterne 

omkring træerne, men kassebeholdningen er stadig acceptabel. Regnskabet blev godkendt. 
    
Pkt. 4. Legepladser 

Der er ikke foreslået nyanskaffelser i 2016.  
  
Pkt. 5. Indkomne forslag 

Forslag fra nr.4A. (i Dagsordenen var der fejlagtigt skrevet 2A) 
4A vil gerne have fjernet de store sten, der er på mange hjørner på Egevej. 
Begrundelse: Man ser jo gang på gang, at stenene er påkørt, og hver gang véd man, at en bil er alvorligt skadet. 
I øjeblikket ligger der én ned ud for nr. 4 A/B, hvilket den har gjort i mange dage. Det skaber endnu mere 
utryghed, idet man dårligt kan se den i bakspejlet. Vi beboere er jo nok opmærksomme på dem, men gæsterne 
er ikke.   
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Hvis de er sat op for at dæmpe hastigheden, synes jeg, de er irrelevante. Der er ingen, der kører vildt hurtigt her 
på vejen. For år tilbage, var der måske tale om et par beboere, men de er væk nu.   
Jeg ser stenene som grimme gravsten og undrer mig over, hvorfor de overhovedet er sat op, men jeg var ikke til 
bestyrelsesmøde, da det blev vedtaget.  
Bestyrelsens bemærkning: Granitstenene blev opsat i 2005, begrundelsen var, at de stolper der før markerede 
hjørnerne ustandselig skulle repareres, og man ønsket derfor at etablere en permanent afskærmning af hjørnerne 
på vejen.  
 
Der blev udtrykt forskellige holdninger til stenene  
- om man kunne markere stenene med en reflexfarve,  
- om man kunne grave dem ned så de fremstod lavere  
- om man kunne lime dem bedre fast på flisen de står på 
Afstemning gav 4 stemmer for fjernelse og 13 imod. 
  

Pkt. 6. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent for 2016 
Ole gennemgik budgettet for 2016 
Bestyrelsen havde foreslået kontingent til kr. 400 da der ikke regnes med vedligeholdelsesudgifter til 
egetræerne i 2016, men kun udgiften til det nye egetræ der skal plantes ved nr. 11 hvor der sidste år 
blev fjernet et træ, jvf. beslutning på generalforsamlingen. 

  Det blev foreslået  at kontingentet skulle bibeholdes på 500 kr således at der 'spares op' til de år hvor 
der igen skal beskæres egetræer,.  
Budgettet for 2016 blev vedtaget med den ændring, at kontingentet fastsættes til kr. 500. 

 
Pkt. 7 Valg af kasserer  
  Ole Mathiesen flytter fra Egevej i løbet af 2016, 
  Ole har været kasserer siden 2006. STOR TAK for 10 års godt arbejde. 
  Kim Aaen nr. 3 blev valgt til kasserer 
  (Da Kim i forvejen er medlem af bestyrelsen skulle der så vælges 2 bestyrelsesmedlemmer) 
 
Pkt.8  Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Thomas Blichert-Toft var på valg. Thomas har også været i bestyrelsen siden 2006, og talte for, at der 
kom nye kræfter til. også STOR TAK for indsatsen. 

  Rune Wichard nr. 44 og Hanne Iversen nr. 21 blev valgt til bestyrelsen 
 
Pkt.9  Valg af supplanter  
  Jens Dalsgård nr. 48 og Harald Pedersen nr. 19 blev genvalgtvalgt 
 
Pkt.10 Valg af revisorer 
  Mette Blichert-Toft nr. 20 og Harald Pedersen nr. 19 blev genvalgt 
 
Pkt. 11 Eventuelt 

Arbejdslørdag er fastsat til 28. maj 
  Der blev gjort opmærksom på at der jvf. lokalplanen for området ikke må skiltes og reklameres ved 

vejen. Det blev foreslået, at der gøres opmærksom på nogle af  lokalplanens bestemmelser bla. for 
ubebyggede arealer mv. da det ikke er givet at alle er opmærksomme på dem. 

  (lokalplanen findes på www.egevej-ry.dk samt på www.skanderborg.dk)  
  Følgende bestemmelser fra lokalplanen kan nævnes: 
  §3, stk. 6 Det er tilladt at drive virksomhed som almindeligvis udføres i boligområder,  
  §9, stk. 1 Ingen form for skiltning og reklamering på ejendommen må finde sted 
  §10, stk. 4 - Hegn må i både naboskel og vejskal kun etableres som levende hegn. Hække skal 

placeres mindst 0,30 m fra skel mod vej. Mod stier og fællesarealer skal hække placeres i skel. 
  Lokalplanen indeholder også bestemmelser om farve- og materialevalg. 

 
Betaling af kontingent skal fortsat foregå ved bankoverførsel. Hvis enkelte husstande har problemer 
med det, kan der betales til formanden.  
www.egevej-ry.dk fungerer fortsat. Det er stadig 7 husstande der ikke har oplyst mailadresser. Vi 
runddeler gerne meddelelser til de der ikke har mail, men håber at de der benytter sig af mail vil huske 
at sende oplysninger til kontakt@egevej-ry.dk 

 
 
 ARBEJDSDAG  
 – der afholdes arbejdslørdag den 28. maj – Mød på den store legeplads kl. 9.00. 

Dagens arbejdsopgaver vil fremgå af nærmere program der rundsendes senere. 

http://www.egevej-ry.dk/



